
Αρ. πρωτ.: 70 Ελληνικό, 18-12-2023 

ΠΡΟΣ:  Διοικητή ΥΠΑ, κ. Γεώργιο Δριτσάκο 

KOIN:  Υποδιοικητή ΥΠΑ, κ. Ζαφείρη Ταμπακίδη 
ΓΔΔΥ, ΓΔΠΥΑ, Δ9, Δ6 

Αξιότιμε κ. Διοικητά, 

Μετά την ανάρτηση από το ΑΣΕΠ των προσωρινών αποτελεσμάτων της υπ’ αριθμ.  1ΓΒ/2023 

προκήρυξης, διαπιστώνουμε ότι από τις 50 εγκεκριμένες θέσεις για τους κλάδους ΠΕ/ΤΕ 

Ηλεκτρονικών (ATSEP), θα καλυφθούν κατά μέγιστο επτά (7) θέσεις. Οφείλουμε να σας 

υπενθυμίσουμε ότι από τις εν λόγω 50 θέσεις, οι 15 οι οποίες αφορούσαν τον κλάδο ΠΕ 

Ηλεκτρονικών (ATSEP) δεν συμπεριλήφθηκαν στην προκήρυξη του ΑΣΕΠ για λόγους που δεν 

έχουν διευκρινιστεί μέχρι και σήμερα. 

Γίνεται αντιληπτό ότι τέτοιας έκτασης απόκλιση στην κάλυψη των θέσεων που προκηρύχτηκαν 

διαιωνίζει την υποστελέχωση της Υπηρεσίας σε προσωπικό ΗΜΑΕΚ/ATSEP και όλα τα 

συνδεόμενα με την έλλειψη αυτή προβλήματα, ιδίως δε τη λειτουργία των συστημάτων και την 

παροχή Υπηρεσιών Αεροναυτιλίας με πλήρη εχέγγυα ασφάλειας κατά τα ισχύοντα διεθνή και 

ευρωπαϊκά πρότυπα. 

Ως συνδικαλιστική οργάνωση δεν μπορούμε να μην επισημάνουμε ότι η παρατεινόμενη 

υποστελέχωση της ΥΠΑ σε προσωπικό ΗΜΑΕΚ/ATSEP υποβαθμίζει τις συνθήκες εργασίας 

των υπηρετούντων συναδέλφων του κλάδου μας. 

Ως εκ τούτου, για μία ακόμη φορά παρακαλούμε για τις ενέργειές σας προκειμένου: 

1. Να τοποθετηθούν άμεσα και στο σύνολό τους όλοι οι υπάλληλοι πρώην κλάδων ΠΕ/ΤΕ

Τηλεπικοινωνιακών και που πλέον έχουν ενταχτεί στους κλάδους ΠΕ/ΤΕ Ηλεκτρονικών

(ATSEP) στις αντίστοιχες οργανικές μονάδες με έργο ΗΜΑΕΚ/ATSEP, σύμφωνα με τις

αιτήσεις τους.



2. Να γίνουν άμεσα όλες οι απαραίτητες ενέργειες προκειμένου να επαναπροκηρυχθούν

οι υπόλοιπες μη πληρωθείσες θέσεις (μαζί με τις 15 θέσεις ΠΕ) από την ανωτέρω υπ’

αριθμ. 1ΓΒ/2023 προκήρυξη.

Επανερχόμενοι στην από 11.8.2023 επιστολή μας για το θέμα και με γνώμονα τις ανάγκες της 

Υπηρεσίας στο κρίσιμης σημασίας έργο της παροχής Υπηρεσιών Αεροναυτιλίας, θεωρούμε 

ότι είναι αναγκαία η πραγματοποίηση κοινής συνάντησης μεταξύ της Υπηρεσίας, των 

εκπροσώπων του σωματείου μας, του Υπουργείου Υποδομών και Μεταφορών και του ΑΣΕΠ 

για τη χάραξη οδικού χάρτη για την επαναπροκήρυξη αυτών των θέσεων, αλλά και την 

κατάθεση προτάσεων για την πολιτική προσλήψεων της ΥΠΑ. 

Παραμένουμε στη διάθεσή σας για κάθε περαιτέρω πληροφορία / διευκρίνιση. 

Με εκτίμηση, 

Για την ΕΝΗΜΑΕΚ/ΥΠΑ 

Ο Πρόεδρος του ΔΣ Η Γεν. Γραμματέας 

Κων/νος Κανδεράκης Μαρία Ζαράνη 

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ


